



الجامعة  
UNIVERSITI  
TEKNOLOGI  
MARA

**TEKS UCAPAN  
YANG BERBAHAGIA  
PROFESOR DATUK DR. HAJAH ROZIAH MOHD JANOR  
NAIB CANSOLOR  
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA**

**SEMPENA  
MAJLIS SANJUNG SARJANA 2023**

**ANJURAN  
PEJABAT TIMBALAN NAIB CANSOLOR  
(PENYELIDIKAN & INOVASI)**

**17 JULAI 2023 | ISNIN | 2.00 PETANG  
DORSETT HOTEL, PUTRAJAYA,**

**Bismillahirrahmanirrahim**

**[SALUTASI – kemaskini berdasarkan kehadiran]**

**Yang Berusaha Encik Mizan Masram**

*Group Chief Business Officer, Group Retail Banking*

Bank Islam Malaysia Berhad

**Yang Berusaha En. Mohammed Zaffian Mohamed**

**Napi**

*Senior Vice-President*

Bank Islam Malaysia Berhad

**Yang Berusaha Puan Rosmawati Mohamed Zin**

Regional Director

Bank Islam Malaysia Berhad

**YBhg. Profesor Ts. Dr Norazah Abd Rahman**

Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan & Inovasi), UiTM

**YBhg. Profesor Dr Nor Azura Md. Ghani**

Pengarah Pusat Pengurusan Penyelidikan, UiTM

**YBhg. Profesor Dr Mohd Rozi Ahmad**

Pengarah Nexus Penyelidikan UiTM

Penolong Naib Canselor, Dekan, Rektor,  
Pengarah dan Para Penyelidik, Rakan-rakan  
Sejawat dan hadirin sekalian.

**Assalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh,  
Selamat sejahtera, Salam UiTM di Hatiku dan Salam  
Malaysia MADANI.**

1. Alhamdulillah setinggi-tinggi kesyukuran kita kehadrat Allah SWT, kerana dengan limpah kurnia-Nya, dapatlah kita bersama-sama pada hari ini dalam **Majlis Sanjung Sarjana UiTM 2023**. Saya ingin mengalu-alukan kehadiran wakil dari Bank Islam Berhad, para pensyarah, penyelidik, dan hadirin sekalian dalam majlis yang cukup bermakna ini.

2. Sebagai Naib Canselor, saya amat berbesar hati untuk meraikan pencapaian cemerlang penyelidik dan

ahli-ahli sarjana kita di majlis yang berprestij ini. Mewakili pihak UiTM, saya ingin merakamkan setinggi-penghargaan kepada Bank Islam, yang telah bersama-sama kita sebagai penaja utama *Invention, Innovation & Design Exposition* (IIDEX) sejak 18 tahun yang lepas. Saya amat berharap kerjasama dan dedikasi ini akan terus berkekalan sampai bila-bila sebagai usaha menggalakkan ekosistem inovasi.

**Hadirin sekalian,**

**3.** Penyelidikan mempunyai kuasa yang hebat untuk bersifat mengganggu (*disrupt*) kepada norma yang sedia ada. Ia mencabar kebijaksanaan konvensional, dan membuka jalan kepada perubahan melalui proses transformasi. Melalui penyelidikan, kita menghakis batasan pengetahuan, meneroka kawasan yang belum diterokai dan membuka peluang yang baharu. Lalu, hari ini, kita mengiktiraf dan memberikan penghormatan kepada mereka dalam kalangan kita yang telah mencapai kejayaan dalam bidang penyelidikan dan inovasi, khusus di tahun 2022.

4. Penyelidikan yang disruptif adalah seiring dengan **kelestarian**, iaitu satu konsep yang semakin penting dalam dunia yang berubah dengan cepat. Sebagai penyelidik, kita mempunyai tanggungjawab untuk menangani cabaran global yang begitu mendesak seperti perubahan iklim, keterbatasan sumber, dan ketidaksetaraan sosial. Penyelidikan kita harus tidak hanya mencipta pengetahuan baru tetapi juga menyediakan penyelesaian lestari yang menjamin kesejahteraan generasi masa depan.

5. Selain itu, dalam dunia yang kelihatan semakin terpecah belah, perpaduan menjadi aspek penting dalam usaha penyelidikan kita. Kita harus berusaha untuk merapatkan jurang, memupuk kerjasama, dan mencipta sinergi dalam disiplin ilmu, budaya, dan sempadan geografi. Melalui perpaduan, kita dapat memanfaatkan perspektif yang berbeza, menggabungkan kepakaran dan menangani masalah kompleks dengan lebih berkesan. Hal ini adalah selari dengan konsep MADANI yang diperkenalkan oleh YAB Perdana Menteri Malaysia baru-baru ini.

6. Suka untuk saya nyatakan bahawa, penyelidik-penyelidik yang kita sanjung hari ini telah memperlihatkan semangat penyelidikan yang disruptif, lestari dan bersepadu. Mereka telah dengan berani meneroka jalan yang tidak konvensional, didorong oleh visi untuk mencipta perubahan positif dalam bidang masing-masing. Karya mereka telah menunjukkan potensi untuk mengubah industri, mempengaruhi dasar, dan meningkatkan kehidupan manusia di seluruh dunia.

7. Di UiTM, kita mempunyai komitmen untuk memupuk ekosistem penyelidikan yang menggalakkan pemikiran yang disruptif, lestari dan bersepadu. Kita menyediakan sokongan, infrastruktur dan sumber daya yang diperlukan kepada penyelidik untuk memulakan perjalanan yang inovatif. Melalui program akademik UiTM, kita membina persekitaran di mana penyelidik dapat berkembang dan memberikan impak yang bermakna melalui inisiatif kolaboratif dan perkongsian strategik.

8. Kita juga faham bahawa penyelidikan bukanlah usaha yang mudah. Ia adalah usaha kolektif yang berkembang melalui kerjasama, perkongsian pengetahuan dan kebijaksanaan kolektif.

9. Jadi pada hari ini, marilah kita meraikan bukan sahaja pencapaian individu, tetapi juga usaha bersama komuniti penyelidikan UiTM. Setiap penyelidik di sini telah memberikan sumbangan masing-masing, meningkatkan keserjanaan dalam bidang masing-masing, dan yang paling penting kepakaran mereka menawarkan penyelesaian inovatif kepada masalah-masalah yang paling mendesak dalam masyarakat.

10. Ini tentu sekali selari dengan aspirasi UiTM untuk terus menjalankan penyelidikan berimpak dan bersifat translasional, seterusnya menyokong matlamat strategik, menjadi sebuah universiti terkemuka dunia menjelang tahun 2025.

11. Justeru, kepada semua penerima anugerah, saya ucapkan setinggi-tinggi tahniah atas usaha yang dijalankan. Penyelidikan saudara-saudari telah mendapat pengiktirafan, merubah pemikiran tradisional dan menyumbang kepada penyelesaian lestari. Karya saudara-saudari mencerminkan semangat perpaduan dan kerjasama yang padu dengan rakan sejawat, pihak berkepentingan dan komuniti untuk memberikan impak yang lebih besar.

12. Saya membayangkan di masa hadapan akan ada seorang penyelidik UiTM berdiri megah dan bertakwa, sebagai seorang Nobel Laureate, membawa kebanggaan dan inspirasi yang besar kepada negara kita.

**Hadirin sekalian,**

13. Saya ingin menyatakan rasa terima kasih saya kepada semua penyelidik UiTM, mentor dan penyelia penyelidikan yang telah memainkan peranan penting dalam menyokong dan bekerjasama dengan penerima anugerah ini. Kepakaran, panduan, dan sokongan



sangat besar dan signifikan kepada kejayaan penyelidik-penyelidik ini.

14. Akhir kata, marilah kita merayakan semangat penyelidikan yang disruptif, lestari dan bersepadu. Seiring dengan tema IIDEX2022 , iaitu “***Disruptive . Sustainable . Unity***”. Teruslah merangkul kekuatan yang mampu merubah kebiasaan, keperluan kelestarian, dan kekuatan perpaduan dalam usaha kita mencapai kecemerlangan lagi pada masa akan datang. Bersama-sama, kita dapat mendorong perubahan positif, membentuk masa depan yang lestari dan meninggalkan impak yang berkekalan terhadap masyarakat.

15. Terima kasih, dan tahniah kepada semua penerima anugerah yang berjaya.

**Sekian.**

**Wabillahitaufik Walhidayah Wassalamualaikum,  
Warahmatullahi Wabarakatuh.**